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Nieuwsbrief nr. 22, 10 februari 2021 
Afdrukbare versie, zonder links naar de website.  

 

VOORWOORD VAN DE VOORZITTER 
 

Beste mede-Past Rotarians, 

Recent hebben wij weer kennis kunnen nemen van enige aanpassingen 

in het strikte schema van de Covid 19-maatregelen. Met uitzondering 

voor de basisschoolleerlingen, die weer naar school zullen kunnen 

gaan, vermoedelijk tot opluchting van hun ouders, zijn de 

ontwikkelingen nog verre van positief.  

We zijn er dus nog niet!  Waar het in deze fase op neer komt, is om de 

noodzakelijke veerkracht bij onszelf te ontwikkelen. Deze veerkracht 

is zeker bij ons ouderen gemiddeld gesproken beter ontwikkeld dan 

bij jongere generaties. Immers gedurende ons langere leven hebben wij voor hetere vuren gestaan en zijn wij vaak 

beter bestand tegen teleurstellingen en tegenvallers. Daaruit kunnen wij de nodige kracht putten om waardevolle 

en plezierige activiteiten te ontwikkelen om mee bezig te zijn.  

Een klein voorbeeld: de Soroptimisten-club van mijn echtgenote organiseert in deze tijd een “wandelketting”; een 

lid nodigt een ander lid uit voor een wandeling en deze maakt vervolgens met een ander clublid een nieuwe 

wandelafspraak. Zo houd je de contacten levend.  

Het is verheugend dat het aantal Zoom-bijeenkomsten groeit. Als voorbeeld noem ik de club Den Haag die al 

enige tijd ervaring opdoet met dit systeem; en met succes! Zoals deze club eveneens, samen met een tweetal 

andere P.R. Clubs, Vlietstreek en Rotterdam, binnenkort via Zoom bijeenkomt om naar een lezing te luisteren. 

Met enige inzet kan er dus veel. Zo houden wij onszelf en elkaar middels deze waardevolle initiatieven actief. 

Hoe plezierig kan dat zijn! 

Ook in deze fase van de pandemie wens ik u en de uwen mooie momenten. 

 

 

Met hartelijke groet,  

Rob van der Heijden, voorzitter Federatie 
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DE REIS NAAR NOORD DUITSLAND IS AFGELAST   

De reiscommissie laat weten dat de Federatiereis naar Noord 

Duitsland in mei 2021 is geannuleerd. De ontwikkelingen van 

de Coronapandemie en de bestrijding daarvan zijn zodanig dat 

niet verwacht mag worden dat in mei een ontspannen reis zonder 

afstand houden en mondkapjes mogelijk is. Degenen die voor de 

reis hadden ingeschreven zijn hiervan op de hoogte gesteld. Er 

zijn voor hen geen kosten aan verbonden. 

De reiscommissie hoopt dat de reis in 2022 toch nog kan 

plaatsvinden. 

Voor september 2021 heeft de reiscommissie een reis naar 

Budapest gepland. Op deze reis is nog plaats en kan tot 1 juni 2021 zonder financiële verplichtingen worden 

geboekt. Voor nadere informatie hierover kunt u contact opnemen met Annemiek Linguard bij Koninklijke Beuk 

zie de website. 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster 

………………….. 

 

DE VERHALENVERTELLER GAAT 
NOG ÉÉN JAAR DOOR 

Jan Verzijden, de ‘verhalenverteller’ binnen de Federatie, 

heeft voor 2021 een nieuw verhaal voorbereid met de 

titel “Pas op…de robots komen er aan”. Het is het 10e jaar 

dat Jan voordrachten verzorgt en hij is van plan om er daarna 

mee te stoppen. 

Robotica is in onze hedendaagse samenleving een niet meer 

weg te denken begrip. In Jan’s vorige (2020)-presentatie, 

getiteld: "Appie in zeven dagen (+1)", hebben de clubs hiermee 

kennis gemaakt. Het begrip robotica wordt in zijn nieuwe 

presentatie uitgebreider behandeld met diverse voorbeelden'. 

 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster 

Gebaseerd op een e-mail van Jan Verzijden 
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Op de Federatiewebsite wordt regelmatig informatie gegeven over de 

Zoombijeenkomsten van de club ’s-Gravenhage, zoals bijvoorbeeld in het 

verslag over januari:  

MAANDBRIEF JANUARI 2021 VAN CPR ‘S-GRAVENHAGE 

Vrijdag 1 Januari 2021, nieuwjaarsboodschap van de voorzitter 

Tijdens de morgen van nieuwjaarsdag ontvingen de leden een per email toegezonden boodschap van Alexander 

Heldring, waarin naast de goede wensen voor het nieuwe jaar, vergezeld van een aansprekende foto, een door 

Henk Timmer samengestelde serie foto’s (in een Sway) van de viering van het 75e clubjaar op 3 september 2011 

was gevoegd. Het betreft een serie van 60 foto’s uit het fotoboek “Van de gordel van smaragd naar de Hofstad”, 

dat ter gelegenheid van die viering was samengesteld. Ook voor de leden, die het feest van 2011 niet hebben 

meegemaakt, was het een interessante serie foto’s, waarmee tevens onder de aandacht is gebracht, dat onze club 

op 3 september 2021 85 jaar bestaat. 

 

Vrijdag 8 januari 2021 ZOOM-bijeenkomst van het bestuur en de leden van de programmacommissie. 

Op 11 januari 2021 is een verslag van de op deze bijeenkomst behandelde onderwerpen als een “bericht aan de 

leden” rondgestuurd. 

 

Dinsdag 12 januari 2021, ZOOM-vergadering 

Deelnemers: 13 

Spreker: Irvin Faneyte; presentator Alexander Heldring 

Onderwerp: “een autobiografisch verhaal, dat past bij het begin van het Nieuwe Jaar” 

Alexander opende de bijeenkomst met een van de “Quotable Anecdotes” uit 1929, die hij bij de literatuur van 

zijn vader heeft aangetroffen. Vervolgens was het woord aan Irvin Faneyte, die niet zozeer een levensbericht 

wilde geven, maar enkele impressies uit zijn jeugd op Curaçao vertelde, omdat deze indrukken nog steeds voor 

hem van grote betekenis zijn. Een daarvan betreft het contact op oudejaarsdag met zijn naaste familieleden. 

 

Dinsdag 26 januari 2021, ZOOM-vergadering 

Deelnemers: 17 

Spreker: Hans Franken; presentator Alexander Heldring 

Onderwerp: verplichte vaccinatie? 

Alexander opende de bijeenkomst weer met een van de humoristische “Quotable Anecdotes” uit 1929. De spreker 

signaleerde, dat nu de inenting tegen het virus COVID-19 mogelijk is, de vraag is gerezen of de overheid inenting 

ook verplicht zou moeten stellen. Argument daarvoor is, dat het virus alleen is “te verslaan” als een voldoend 

aantal mensen (minstens 70%) immuun is, aangezien het virus zich dan niet of nauwelijks meer kan verspreiden. 

Weigeraars kunnen zich beroepen op verschillende grondrechten, zoals de onaantastbaarheid van het menselijk 

lichaam, de persoonlijke levenssfeer dan wel de vrijheid van godsdienst. Daartegenover staat de verplichting van 
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de overheid het recht op leven van haar burgers te beschermen en maatregelen te treffen ter bevordering van de 

volksgezondheid. In een individueel geval zal de rechter deze “botsende” grondrechten moeten afwegen. 

Spreker bepleitte een pragmatische aanpak, waarbij door (overheids-)instellingen of bedrijven een incidentele 

verplichting kan worden opgelegd, zoals bij toelating tot een kinderverblijf, passagier bij de KLM of de toelating 

tot een ander land. En vaccinatiepaspoort is niet een beloning voor de drager, die voordelen krijgt, maar het niet 

hebben betekent slechts een nadeel voor de nonvaxxer, die niet deelneemt aan de bestrijding van het virus. 

De Power Point presentatie is inmiddels aan de leden van de club toegezonden. 

De leden worden er opmerkzaam op gemaakt, dat er op 9 februari 2021 een gezamenlijke ZOOM-

bijeenkomst wordt gehouden met de zusterclubs Vlietstreek en Rotterdam. 

 

Hans Franken, secretaris 

………………. 

 

Ook de clubs Rotterdam en Vliestreek 

berichten op de website af en toe over hun 

ervaringen. Maar er zijn ongetwijfeld meer 

clubs die videobijeenkomsten hebben en de 

webmaster zou het op prijs stellen om ook van 

hen informatie te ontvangen.  

………………. 

 

WAAROM DIGITALE CLUBBIJEENKOMSTEN? 

Tijdens de eerste golf van de Corona-pandemie reageerden vrijwel alle clubs met het onderhouden van contacten 

via e-mail, telefoonrondes en krantjes. Vanaf 1 juni mocht men weer met grotere groepen bijeenkomen en werden 

er door veel clubs weer fysieke clubbijeenkomsten gehouden, met inachtneming van de afstands- en 

hygiëneregels. Ook toen waren er echter clubleden die dit niet veilig genoeg vonden en thuisbleven. 

 

In de tussentijd ontwikkelde zich het communiceren in videobijeenkomsten, eerst in het beroepsleven maar 

geleidelijk aan ook in andere sectoren. Daarbij drong het ook steeds meer door in de persoonlijke sfeer en raakten 

ook veel Past Rotarians vertrouwd met het onderhouden van contacten via onder andere Zoom. Toen dan ook in 

september het houden van fysieke clubbijeenkomsten weer onmogelijk werd gingen enkele clubs ertoe over om 

clubbijeenkomsten te houden met behulp van Zoom. Een sterk punt van deze bijeenkomsten is dat clubleden 

die tijdens de pandemie niet aan fysieke bijeenkomsten willen deelnemen hier wel aan mee kunnen 

doen. Een nadeel is dat er ook clubleden zijn die geen kans zien om de benodigde digitale stappen te nemen. De 
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omvang van deze categorieën zal per club verschillend zijn en dat zal de beslissing om digitale clubbijeenkomsten 

te houden natuurlijk beïnvloeden. 

Enkele clubs hebben intussen ervaring opgedaan met 

clubbijeenkomsten met behulp van Zoom en die 

ervaringen zijn zo goed dat deze clubs er mee 

doorgaan zolang fysieke bijeenkomsten niet kunnen 

(en dat zal helaas nog wel enkele maanden het geval 

zijn). Daarbij kan ook de mogelijkheid worden 

geschapen om leden van andere clubs toegang te 

geven. 

 

Voor degenen die niet kunnen deelnemen is het natuurlijk prettig als er een uitgebreid verslag van de 

bijeenkomsten wordt gemaakt. 

 

En tot slot: een videobijeenkomst is stukken beter dan helemaal niets. 

 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster 

 

 


